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Representants de I'esport lleidatà admeten que les fases de desescalada són més interpretatives
que concretes i les veuen millorables ll Gimnasos com I'Ekke extremaran seguretat i higiene

I LLEIDA I "Les mesures per a eS-
portistes professionals o fede-'
rats a I'aire lliureintento veure
per on agafar-les,.però és tot
molt ambigu. Generalitza molt
tant per a bé com per a mala-
ment i és tot molt interpretatiu."
Així reaccionava ahir Josep
Maria Rojano, entrenador dels
nadadors del CN Lleida i prepa-
rador, al costat d'Erika Espejo,
de l'aspirant a olímpica Paula
Juste.

Rojano es va fer diverses pte-
guntes i guarda molts dubtes:
"O sigui, si sóc a la piscina amb
un aforament mínim de nada-
dors i guardant la distància de
seguretat no puc, però sí un atle-
ta? I a més fins que no obrin els
clubs espoftius tampoc podem
entrenar. Quan ho podrem fer
com a entitat? Prefereixo no fer
interpretacions perquè és una
cosa inútil."

Per la seua part, la família
d'atletes dels Erta, amb els ger-
mans.Arnau i Bernat, i el pare
i entrenador de tots dos, Joa-
quim, tampoc tenen gaire clar
el document de la desescalada.
"Hi ha moltes coses millorables,
encara que és veritat que no ho
hem analitzat a fons. Fins que
no hi hagi més informació sols
sabem que podem sortir a córrer
en la fase 0 però a la pista no es
podrà fins a la 1. I a nosaltres
el que ens interessa és la pista.
No és el mateix que un atleta
aficionat al qualja està bé sortir
a córrer a llaire lliure", explica
Quim Erta.

I no només mantenen la in-
certesa sobre el procés del iles-
confinament, sinó també per
la tornada de les competicions.
"El Bernat i lârnau estan des-
motivats perquè no tenen una
data concreta de competició
per preparar. Intuïm que hi pot
haver alguna cosa a partir del
setembre quan en circumstàn-
cies normals s'estaria acabant
la temporada", afegeix el pro-
genitor dels Erta Majó.

I en el sector dels gimnasos
també reconeixen tenir diver-
ses incerteses. "Quan podrem
obrir? Diu que en la tercera fa-
se, però abans caldrà sortir de
les altres. I si hi ha rebrot?", diu
Pep Castarlenas, responsable
del gimnàs Ekke, el més gran
de la ciutat.

Castarlenas admet que tre-
ballen en la hipòtesi de poder
obrir entre l'1 i el 1-5 de juny.
"Per exemple que puguem
obrir el dia l només classes de
fitnes, però no les dirigides, i
que després ja es puguin les di.
rigides." El que té clar és que
"extremarem les mesures de
seguretat i higiene. Quan obrim
ho farem amb totes les garanties
que ni usuaris ni personal no
s'encomanaran".

Bernat Erta;'èn foto dãrxiu, amb altres atletes a Ies pistes municipals de les Basses.

pel secretari general de l'Es-
port, Gerard Figueras, per
traslladar-los els plans de la
Generalitat.

Transició

D'altra banda, la Secretaria
General de l'Esport de la Gene-
ralitat considera que el pla per
a la transició cap a una nova
normalitat postcoronavirus del
Govern espanyol té "nombro-
ses inconcrecions illacunes". A
través d'un comunicat, exposa
la seua tesi i diu que "s'estan
generant tota mena de dubtes i
confusió en el conjunt del sec-
tor esportiu català en relació
amb l'aplicació del pla".' Finalment, demana al Go-
vern espanyol que la Gene-
ralitat "tingui la possibilitat
d'exercir les seues compe-
tències exclusives en matèria
esportiva".
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ElLleida ¡lîEM,
unKs equps
pendentsencafa

de competir

I EI Lleida Esportiu, de
Segona B, i I'AEM, de la
Segona Femenina (Reto
Iberdrola) de futbol, són
els únics equips lleidatans
que estan pendents de
com es resolen les seues
competicions.

La resta han vist com
les seues federacions res-
pectives decidien I'acaba-
mentdels seus campio-
nats. Es el cas del bàsquet
(Cadí la Seu, ICG Força
Lleida i Ilerdauto Pardi-
nyes), de I'hoquei sobre
patins (Lleida Llista, Vi-
la-sana i Hoquei Alpicat),
de l'handbol (Associació
Lleidatana i Handbol
Pardinyes), del voleibol
(Balàfia Vòlei i CECELL)
o del tenis taula (CTT Bor-
ges). A més, s'han suspès
o ajornat proves esporti-
ves fins i tot més enllà de
l'estiu.

"Necessitarem dos setmanes
quan puguem obrif fecinte{'
El regidor Sergio González assegura que caldrà desinfectar

x.M.R.
I LLEIDAIþl ¡egidor d'Esports de
la Paeria Sergio Gonzâlez,va
dir que quan puguin obrir-Se
les instal'lacions municipals no
es podran utilitzar immedia-
tament perquè caldrà portar a
terme tasques de desinfecció
i neteja.

"Com a rirínim necessitarem
dos setmanes per preparar les
instal.lacions. Una vegada que
entrem en les fases i espermeti
obrir instal.lacions proõedirem
a fei-ne una revisió pel tema
de prevencié dela legionella
i també caldrà fer treballs de
desinfecció als pavellons. I no
ho podem fer amb temps per-
què no sabem si es compliran
les fases previstes. Perdríem
temps i diners", van explicar
GonzâIez.

"Ara mateix no hi ha cap
certesa de res. El més fàcil

seria dir, per exemple, que no
obrirem les piscines, però ho
volem fer quan es pugui. Ara
bé, valdrà la pena obrir per a
molt pocs usuaris? I en aQuest
cas haurem de reduir també
el personal i en lloc de dos so-

GENERAL¡TAT

Veu el pla delGovern
espanyol "amb llacunes i

inconcrecions" iiol que

li doni les competències

corristes que n'hi hagi un, per
exemple", va assenyalar el re-
gidor d'Esports.

Gonzâlez té previst reu-
nir-se la setmana que ve amb
regidors del seu àmbit de tots
els municipis de la provín-
cia que han estat convocats


